

## 肿瘤免疫疗法现状调查

### Investigation of situation about Tumor immunotherapy

先生/女士：

您好！我们是复旦大学大学 iGEM（国际遗传工程机器大赛）参赛队员。我们希望通过该问卷了解免疫疗法发展的现状，并据此进行后续的科普、科研或推广工作。本问卷共计 10 题，预计答卷时长 5 分钟。请您阅读题干，根据自身理解在相应选项上打钩或直接作答即可。我们郑重承诺对个人信息的保密。如果对问卷或者我们的项目有任何疑问和建议，我们真诚期待您的反馈与联络。我们的邮箱地址：[igem@fudan.edu.cn](mailto:igem@fudan.edu.cn)

Sir/madam:

Hello! We are members of the iGEM (International Genetically Engineered Machine competition) of Fudan University. We hope to know the situations of the development about immunotherapies through this questionnaire. According to our results, we will promote related work. This questionnaire contains 10 questions in total and takes about 5 minutes to complete. Please read the questions and check the answers on your own. We solemnly promise to keep our personal information confidential. If you have any questions or suggestions about the questionnaire or our project, we sincerely look forward to your feedback and contact. Our email address is: [igem@fudan.edu.cn](mailto:igem@fudan.edu.cn)

1. 能否得知您的年龄？（不便告知请选填其他）

1. Could you please tell us your age? (choose "other" if you don't want to disclose)

0-17 岁    18-27 岁    28-39 岁    40-60 岁    61 岁或以上    其他

0-17    18-27    28-39    40-60    61 or above    other

2. 能否得知您的学历？（不便告知请选填其他）

2. Could you please tell us your educational level (choose "other" if you don't want to disclose)

高中及以下    本科、专科    硕士    博士    其他\_\_\_\_\_

High school or below    college    master    doctor    other\_\_\_\_\_

3. 能否得知您的专业领域？（不便告知请选填其他）



自行查找资料了解，不关心医生的意见      拒绝使用该疗法

其他\_\_\_\_\_

Listen to your doctor and don't search for information on your own

Listen to the doctor and search for the information

Seek information on your own and don't care about your doctor's advice

Refuse to use the therapy

Other\_\_\_\_\_

9. 您最近一次了解肿瘤免疫疗法相关信息的时间大约是？

9. When was the last time you learned about tumor immunotherapy information?

一周内    半月内    一月内    两月内    半年内    一年内或更早    不了解

a week    half a month    a month    two months    half a year    a year or earlier

blind

10. 如果您曾经了解过肿瘤免疫疗法，主要通过什么途径？

10. If you have ever known tumor immunotherapy, what are the main approaches?

新闻报道                      期刊文献                      网络自媒体                      学术会议

其他\_\_\_\_\_

News    Journals    Internet    Conferences    Other\_\_\_\_\_

11. 您是否还对肿瘤免疫疗法有其他理解或看法？请写在下方空白处。

11. Do you have other understandings or views on tumor immunotherapy? Please write down in the margin below.

